

Round 1, RFB # 20221520:

Q1. Regarding the solicitation mentioned in the subject line: how much do these monitor arms weigh?

A1. The Financial Consumer Agency of Canada (FCAC) is not requesting a specific model of monitor arm and therefore does not have the weight of the arms. The proposed monitor arm must meet the technical specifications as listed in SA#E60PQ-140003/PQ and RFB#20221520;

Q2. Could you tell me on which platform we can submit our bid for this solicitation?

A2. Proposals must be submitted to email address listed on page 4 of solicitation document.

Q1. En ce qui concerne l'appel d'offres mentionné dans l'objet : quel est le poids des supports à moniteur ?

R1. L'Agence de la consommation en matière financière du Canada (ACFC) ne demande pas un modèle précis de support à moniteur et n'a donc pas le poids. Le support à moniteur proposé doit répondre aux spécifications techniques énumérées dans la SA#E60PQ-140003/PQ et la RFB#20221520.

Q2. Pourriez-vous me dire sur quelle plateforme on peut soumettre notre offre pour cette sollicitation?

R2. Les propositions doivent être soumises à l'adresse électronique indiquée à la page 4 du document de sollicitation.